
Oświadczenie złożone przez senatorów  

Wojciecha Skurkiewicza,  

Zdzisława Pupę i Waldemara Kraskę 

na 63. posiedzeniu Senatu 

w dniu 23 października 2014 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra finansów Mateusza Szczurka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zwracamy się do Pana Ministra z prośbą o udzielenie wyczerpującej informacji i przedstawienie interpre-

tacji w zakresie sposobu naliczania wszelkich form opodatkowania ferm wiatrowych. W szczególności pro-

simy o wyjaśnienie następujących kwestii: przedmiotu opodatkowania (od nieruchomości, od środków trwa-

łych itp.); sposobu wyliczania wymiaru podatku; algorytmu określania powierzchni, od której ma być płaco-

ny podatek; na kim ciąży ten obowiązek; jak ustawodawca rozgraniczył obowiązki właściciela wydzierżawia-

jącego grunt pod fermę od obowiązków inwestora, który taką fermę buduje, a następnie eksploatuje itp. 

Z góry dziękujemy za przekazanie szczegółowych wyjaśnień. 

Z poważaniem 

Wojciech Skurkiewicz 

Zdzisław Pupa 

Waldemar Kraska 

 




